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Protokół Nr XXIX/16 

z XXIX sesji VII kadencji Rady Miejskiej w Kolbuszowej, odbytej w dniu  

15 września 2016 roku o godz. 15.30 w budynku Urzędu Miejskiego  

w Kolbuszowej, sala nr 1. 

 

 Sesję otworzył i przeprowadził Przewodniczący Rady Miejskiej P. Krzysztof Wilk.  

W sesji udział wzięło 21 radnych  oraz zaproszeni goście, co potwierdza załączona do protokołu 

lista obecności. Burmistrz P. Jan Zuba zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad  

o dodatkowy punkt tj. podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejsko- Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kolbuszowej. Wniosek Burmistrza Kolbuszowej oraz porządek 

XXIX sesji uzyskał akceptację Rady Miejskiej (za- 20, przeciw- 1, wstrzymujących się- 0),  

a przedstawia się on następująco:  

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie MiG Kolbuszowa na 2016 rok. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego na 2017 rok na 

zadanie inwestycyjne pn. „Budowa miejsc postojowych wraz z dojściem do przystanku 

osobowego w Zarębkach". 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego na 2017 rok na 

zadanie inwestycyjne pn. „Budowa drogi dojazdowej przy przystanku osobowym  

w Widełce". 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego na 2017 rok na 

zadanie inwestycyjne pn. „Budowa parkingu wraz z dojściem do przystanku osobowego 

w Kolbuszowej Górnej". 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego na 2017 rok na 

zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 10 3987 R ul. Fabrycznej  

w Kolbuszowej - II etap dokumentacja projektowa". 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego na 2017 rok na 

zadanie inwestycyjne pn. „Budowa parkingu przy stacji kolejowej wraz z przebudową 

drogi gminnej nr 10 3985 R ul. Ks. L. Ruczki w Kolbuszowej". 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu M-GOPS w Kolbuszowej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy 

Kolbuszowa prawa wieczystego użytkowania nieruchomości gruntowej wraz  

z zabudową położonej w Kolbuszowej w rejonie ulicy Ks. L. Ruczki. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobów 

komunalnych prawa wieczystego użytkowania nieruchomości gruntowej wraz  

z prawem własności zabudowy położonej  w Kolbuszowej przy ul. Ks. L. Ruczki. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnościami przesyłu 

nieruchomości położonych w Kolbuszowej. 

11. Sprawy różne. 

12. Zakończenie sesji.  

Ad. 1 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie MiG Kolbuszowa na 2016 rok omówił Skarbnik 

P. Stanisław Zuber. Projekt uchwały zakłada zwiększenie dochodów MiG Kolbuszowa o kwotę 

137 998 zł, zwiększyć wydatki o kwotę 492 391 zł, zmniejszyć wydatki o kwotę 354 393 zł. 
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Rada Miejska w Kolbuszowej głosami za- 20, przeciw- 0, wstrzymujących się- 0, podjęła 

Uchwałę nr XXIX/364/16 w przedmiotowej sprawie.  

Ad. 2 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego na 2017 rok na zadanie 

inwestycyjne pn. „Budowa miejsc postojowych wraz z dojściem do przystanku osobowego  

w Zarębkach" przedstawił Skarbnik P. Stanisław Zuber. Projekt dotyczy zaciągnięcia 

zobowiązania na 2017 rok w kwocie 8 000 zł na wykonanie zadania „Budowa miejsc 

postojowych wraz z dojściem do przystanku osobowego w Zarębkach". Rada Miejska  

w Kolbuszowej głosami za- 21, przeciw- 0, wstrzymujących się-0, podjęła Uchwałę  

Nr XXIX/365/16 w powyższej sprawie.  

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego na 2017 rok na zadanie 

inwestycyjne pn. „Budowa drogi dojazdowej przy przystanku osobowym w Widełce" omówił 

Skarbnik P. Stanisław Zuber. Projekt dotyczy zaciągnięcia zobowiązania na 2017 rok w kwocie 

10 000 zł na wykonanie zadania „Budowa drogi dojazdowej przy przystanku osobowym w 

Widełce”. Rada Miejska w Kolbuszowej głosami za- 21, przeciw- 0, wstrzymujących się-0, 

podjęła Uchwałę Nr XXIX/366/16 w powyższej sprawie. 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego na 2017 rok na zadanie 

inwestycyjne pn. „Budowa parkingu wraz z dojściem do przystanku osobowego  

w Kolbuszowej Górnej" przedstawił Skarbnik P. Stanisław Zuber. Projekt dotyczy zaciągnięcia 

zobowiązania na 2017 rok w kwocie 12 000 zł na wykonanie zadania „Budowa parkingu wraz 

z dojściem do przystanku osobowego w Kolbuszowej Górnej". Rada Miejska w Kolbuszowej 

głosami za- 21, przeciw- 0, wstrzymujących się- 0, podjęła Uchwałę Nr XXIX/367/16  

w powyższej sprawie. 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego na 2017 rok na zadanie 

inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 10 3987 R ul. Fabrycznej  

w Kolbuszowej - II etap dokumentacja projektowa" przedstawił Skarbnik P. Stanisław Zuber. 

Projekt dotyczy zaciągnięcia zobowiązania na 2017 rok w kwocie 5 000 zł na wykonanie 

zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 10 3987 R ul. Fabrycznej  

w Kolbuszowej - II etap dokumentacja projektowa".  Rada Miejska w Kolbuszowej głosami 

za- 21, przeciw- 0, wstrzymujących się- 0, podjęła Uchwałę Nr XXIX/368/16  

w powyższej sprawie. 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego na 2017 rok na zadanie 

inwestycyjne pn. „Budowa parkingu przy stacji kolejowej wraz z przebudową drogi gminnej 

nr 10 3985 R ul. Ks. L. Ruczki w Kolbuszowej" omówił Skarbnik P. Stanisław Zuber. Projekt 

dotyczy zaciągnięcia zobowiązania na 2017 rok w kwocie 20 000 zł na wykonanie zadania pn. 

„Budowa parkingu przy stacji kolejowej wraz z przebudową drogi gminnej nr 10 3985 R ul. 
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Ks. L. Ruczki w Kolbuszowej". Rada Miejska w Kolbuszowej głosami za- 21, przeciw- 0, 

wstrzymujących się- 0, podjęła Uchwałę Nr XXIX/369/16 w powyższej sprawie. 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu M-GOPS w Kolbuszowej przedstawiła kierownik. 

P. Małgorzata Hariasz. Projekt zakłada w wprowadzenie zmian w statucie placówki poprzez 

dodanie zapisu w rozdziale II § 5 ust. 12 w brzmieniu: Ustawy z 4 lipca 2011 roku o opiece nad 

dziećmi w wieku do lat 3. Rada Miejska w Kolbuszowej głosami za- 21, przeciw- 0, 

wstrzymujących się- 0, podjęła Uchwałę Nr XXIX/370/16 w powyższej sprawie. 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy 

Kolbuszowa prawa wieczystego użytkowania nieruchomości gruntowej wraz z zabudową 

położonej w Kolbuszowej w rejonie ulicy Ks. L. Ruczki omówił kierownik P. Tadeusz Serafin. 

Projekt uchwały dotyczy nieodpłatnego nabycia przez Gminę Kolbuszowa prawa wieczystego 

użytkowania działki nr 1546/61 o pow. 0.1595 ha, położonej w rejonie ul. Ruczki  

w Kolbuszowej od PKP Spółka Akcyjna. Rada Miejska w Kolbuszowej głosami za- 21, 

przeciw- 0, wstrzymujących się- 0, podjęła Uchwałę Nr XXIX/371/16 w powyższej sprawie. 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobów komunalnych 

prawa wieczystego użytkowania nieruchomości gruntowej wraz z prawem własności zabudowy 

położonej  w Kolbuszowej przy ul. Ks. L. Ruczki przedstawił kierownik P. Tadeusz Serafin. 

Projekt dotyczy wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobów komunalnych prawa 

wieczystego użytkowania wraz z prawem własności zabudowy działki nr 1546/63 o pow. 

0.1128 ha położonej  w Kolbuszowej w rejonie ul. Ruczki od PKP Spółka Akcyjna. Rada 

Miejska w Kolbuszowej głosami za- 21, przeciw- 0, wstrzymujących się- 0, podjęła Uchwałę 

Nr XXIX/372/16 w powyższej sprawie. 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnościami przesyłu 

nieruchomości położonych w Kolbuszowej omówił kierownik P. Tadeusz Serafin. Rada 

Miejska w Kolbuszowej głosami za- 21, przeciw- 0, wstrzymujących się- 0, podjęła Uchwałę 

Nr XXIX/373/16 w powyższej sprawie. 

Ad. 11 

W punkcie sprawy różne radni złożyli następujące zapytania: 

Radny P. Bronisław Wiktor zwrócił się z pytaniem dotyczącym planów uruchomienia na 

terenie Kolbuszowej żłobka dla dzieci, zapytał czy gmina będzie partycypować w kosztach 

uruchomienie takiej placówki. 

Burmistrz P. Jan Zuba wyjaśnił, że osoba prywatna zgłosiła chęć uruchomienia żłobka dla 

dzieci na trenie miasta. Burmistrz poinformował, że osoba ta będzie ubiegać się o pozyskaniem 

dofinansowania z WUP. Jeżeli takiego dofinansowania nie otrzyma, wówczas gmina będzie 

zobowiązana udzielić dotacji na utrzymania dzieci w żłobku zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej.  
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Radny P. Julian Dragan zapytał o możliwości wykonania oświetlenia boiska wielofunkcyjnego 

w Weryni oraz zaapelował o wykonanie kanalizacji na ulicy Wiktora.  

Burmistrz poinformował, że na chwilę obecna nie ma środków na budowę oświetlenia. 

Radny P. Paweł Michno zapytał o termin oddania do użytku budynku sali gimnastycznej  

w Weryni. Radny zwrócił się z prośbą o interwencję u właściciela działki zlokalizowanej 

pomiędzy zakładem Tarapata, a ul. Jaśminową w Kolbuszowej. Działka ta jest niewykoszona, 

co powoduje szerzenie się na niej plagi ślimaków, są one uciążliwe dla mieszkańców w tej 

okolicy. Ponadto radny poruszył temat związany z działalnością zakładów Koltex i Drewkol 

(mieszkańcy miasta skarżą się na uciążliwy hałas i fetor wytwarzany przez te zakłady). Radny 

zwrócił się do Z-cy Przewodniczącego Rady Miejskiej P. Józefa Fryca (członek rady społecznej 

ZOZ Kolbuszowa) o przedstawienie tematu zamiaru likwidacji oddziału noworodkowego  

w szpitalu w Kolbuszowej.  

Burmistrz P. Jan Zuba powiedział, że Urząd monituje u właściciela działki o jej wykoszenie, 

na dzień dzisiejszy nie uzyskaliśmy odpowiedzi. Budynek sali gimnastycznej w Weryni 

oficjalnie zostanie oddany do użytku, jeżeli wszelkie dokumenty zostaną złożone. Sprawami 

związanymi z zanieczyszczeniami środowiska przez zakłady zajmuje się Wojewódzki 

Inspektor Ochrony Środowiska.  

Z-ca Przewodniczącego P. Józef Fryc poinformował, że uczestniczył w ostatnim posiedzeniu 

społecznej rady SP ZOZ Kolbuszowa. Na tym spotkaniu dyrektor szpitala zgłosił wniosek  

o zamknięcie oddziału neonatologii z uwagi na brak lekarza obsługującego ten oddział. 

Głosowanie nad tym wnioskiem wyglądało następująco, 6 członków społecznej rady było za. 

Stwierdził, że osobiście wstrzymał się od głosu, wyrażając krytyczną opinię w stosunku do 

sposobu podchodzenia do tego tematu. Na zakończenie tego spotkania w dyskusję włączyły się 

uczestniczące w zebraniu związki zawodowe, które przedstawiły problemy jakie ma załoga. 

Pan Józef Fryc zachęcił wszystkich radnych do zapoznania się z tą sprawą. Powiedział, że na 

ręce przewodniczącego Rady Miejskiej wpłynęło pismo od związków zawodowych przy ZOZ 

Kolbuszowa, które informują o sytuacji w tej placówce.  

Radny P. Jan Fryc zwrócił się z apelem o wykonanie progów zwalniających na ulicy 

Krakowskiej oraz wykonanie nawierzchni asfaltowej na ul. Piaskowej.  

Z-ca Przewodniczącego P. Józef Fryc poruszył temat remontu chodnika w Kolbuszowej Dolnej 

oraz odwodnienia ul. Wolskiej, ponadto zaapelował o wykonanie chodnika-łącznika pomiędzy 

ul. Szopena i Obrońców Pokoju (utwardzenie istniejącego przejścia). 

Burmistrz poinformował, że remont chodnika w Kolbuszowej Dolnej jest prowadzony, 

odwodnienie ul. Wolskiej zostało wykonane, natomiast jeżeli pojawią się środki finansowe 

łącznik o którym wspomina P. Fryc zostanie zrealizowany.  

Radny P. Piotr Panek zapytał o plany zaadaptowania wolnego pomieszczenia mieszkalnego  

w budynku szkoły w Kolbuszowej Dolnej oraz  możliwości rozbudowy tej placówki. 

Kierownik P. Tadeusz Serafin wyjaśnił, że obecnie w toku jest procedura zmiany użytkowania 

lokalu w budynku szkoły. 

Burmistrz poinformował, że na chwilę obecną nie jest w stanie zapewnić, że szkoła specjalna 

będzie rozbudowywana.  
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Ad. 12 

Obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej zakończono o godz. 16:45. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządziła: J. Mucha  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


